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Betreft: verzoek om eervol ontslag uit wethouderschap 

 

Deurne, 1 juni 2023 

 

Geachte voorzitter, beste Greet 

Geachte raadsleden, beste allen 

 

Obama zei ooit: "Hoop is datgene in ons, dat volhoudt, ondanks alle 

bewijzen van het tegendeel, dat er iets beter ons te wachten staat als we 

de moed hebben om ernaar uit te reiken, om ervoor te werken en om 

ervoor te vechten". 

 

Op 31 mei 2022 ben ik beëdigd als wethouder namens Progressief 

Akkoord - Groen Links- PvdA (PGP) in onze mooie gemeente en op 1 juni 

betrad ik het gemeentehuis. Enthousiast en vol goede moed om aan een 

mooie taak te kunnen beginnen; het groener, socialer en dus mooier 

maken van onze prachtige gemeente. Het voelde als een groot, spannend 

en vooral verantwoordelijk avontuur, maar ook als een eer om in onze 

gemeente mede sturing te kunnen geven op mijn portefeuilles; zorg en 

welzijn, gezondheid, onderwijs, kunst en cultuur, immigratie en 

inburgering. 

 

Gedurende de zomer heb ik mij goed ingewerkt, ik voelde mij welkom in 

de gemeente, in het ambtelijke apparaat en het college. Wethouder zijn is 

hard werken: stukken lezen, veel overleggen, in verbinding zijn met de 

bewoners, college, commissies, ambtenaren, veel avonden en weekenden 

op pad. Het is het allemaal de moeite waard! 

 

Er kwamen veel nieuwe uitdagingen op mijn pad; het CCD, het IHP, het 

doorgronden van het gehele sociale domein. Na de zomer had ik het idee 

dat ik het allemaal in de vingers begon te krijgen, kende mijn dossiers, 

keek uit naar de vergaderingen in de commissies en de gemeenteraad om 

goede voorstellen met elkaar te bespreken en deze vast te stellen. Ik was 

er helemaal klaar voor. 

 

 

 



 

En toen kruiste medio oktober Covid-19 alweer, voor de tweede keer, mijn 

pad. Weekje ziek geweest, stelde niet echt veel voor, wat grieperig. Na 

een week weer aan het werk maar al snel bleek dat dit echt niet mogelijk 

was, zware vermoeidheid, veel hoofdpijn, lusteloos, geen concentratie etc. 

En helaas was de conclusie van mijn artsen: long-covid. In overleg met 

het college is besloten dat mijn werkzaamheden voorlopig zouden worden 

overgenomen door de andere wethouders. In de hoop en veronderstelling 

dat ik na een korte periode weer terug zou kunnen keren in mijn functie 

als wethouder. 

 

We zijn nu meer dan een half jaar verder en helaas moeten we 

concluderen dat het allemaal nog veel langer gaat duren. Conditioneel 

gaat het beter maar cognitief is er geen vooruitgang. Graag had ik het 

helemaal anders gezien.  

 

Na overleg met het college en mijn politieke partij PGP Deurne heb ik 

besloten om aan uw gemeenteraad te vragen mij eervol ontslag te 

verlenen uit mijn functie als wethouder in de gemeente Deurne. 

 

Hiermee wordt het mogelijk om een structurele vervanging te regelen 

zodat Deurne weer een voltallig college krijgt en mijn partij PGP weer een 

actieve wethouder aan de collegetafel. De uitdagingen voor onze 

gemeente vragen ook om een voltallig college. 

 

Deurne is een prachtige gemeente om voor te werken. Ik bedank hierbij 

mijn collega-collegeleden voor de enorm plezierige samenwerking die ik 

heb mogen ervaren, de aandacht tijdens mijn ziekte en het vervangen van 

mijn portefeuilles. Ik bedank natuurlijk ook alle ambtenaren, van wie ik 

altijd grote inzet en toewijding heb mogen ervaren om zaken voor elkaar 

te krijgen. Ook voor de enorm prettige manier waarop we hebben kunnen 

samenwerken. Hetzelfde woord van dank gaat uit naar leden 

gemeenteraad, die ik veel wijsheid en succes toewens bij de grote 

vraagstukken waarvoor onze gemeente staat. 

 

 

Met vriendelijke groet 

 

Willy van den Berg 


